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Geachte raadsleden,

Via deze mail wil ik u laten weten dat ik tegen de komst van de Rembrandtbrug ben. Het is 
een enorm duur project, op een punt waar het verkeer met grote regelmaat vast staat 
doordat de Blokhuisbrug open is. Door de komst van de brug, zal er een extra 
verkeerstoevoer bijkomen. Mensen moeten hun huis uit, in tijden van krapte op de 
huizenmarkt, bedrijven moeten weg, de verkeersdrukte wordt verplaatst.

Als de Rembrandtbrug ook een beweegbare brug is, is de Blokhuisbrug net weer geopend, 
gaat het verkeer weer plat gelegd worden voor de andere brug.

Gedurende het vaarseizoen staan we gemiddeld zo'n 40x stil vanwege de brug. Het aantal 
keren groeit per jaar.

Daarnaast is er een grote kans dat er veel meer verkeer via de Hoofdweg van Zegveld gaat 
rijden. Een smalle weg in een veengebied, waar de bodem al behoorlijk beweegt door de 
huidige verkeersstromen. Het zou de veiligheid daar ook niet ten goede komen. Bovendien 
zal het een nieuw route naar de ir. Enschedeweg kunnen worden.

Ik hoop dat de gemeente zijn geld aan urgenter zaken uit zal geven.

Met vriendelijke groet,

[naam]
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